
      

   

 

Referat fra høstmøte 28.03.2023 

 

Dokument ID: 1/23 
Møtedeltagere: 28 
Meldt forfall: 
 
Ikke møtt: 

 
 
 

Kopi til  
Møteleder: Truls Hafslund 
Referent: John Tollefsen 
Innkalt av: Leder - sekretær 
Møtedato: 23.03.2023 kl 18:30 
  
 

Nr. Sak Ansv. Frist 

1 Nytt medlem: Kjetil Solberg   

2 Valg av ordstyrer Johan  

3 

Generell info fra arbeidsutvalget: 
Glitrevannverket og Drammen kommune er fornøyde med 
vår virksomhet. 
Vi har god kontakt med Lier kommune 
v/vannområdekoordinator Cecilie Helgerud. 
Lier kommune må kontaktes angående Skogdagene. 
Hauernrennet vil være 100 år i 2024 og vil ha samme trase 
som i 2023. Fiskestell vil ha med frivillige på Hauernrittet og 
Hauernløpet ved behov. 

 

 

4 
Mannskapsliste: 
En del personalia må rettes opp. John  

5 

Arbeidsprogram: 
Tilsyn ved Glitre ifølge avtale med Glitrevannverket. 
Lagledere i nedslagsfeltet til Glitre må gå tilsyn en uke hver i 
sesongen fra 15. juni til 15. august. 
Lag regneark i Dropbox og del det med laglederne: John 
Alle deltakere har krav på kjøregodtgjørelse tur/retur 
hjemmefra-Glitre. 
Kjøretillatelse må være lett synlig i bilen og alle ha på seg t-
skjorte og caps fra DS Fiskestell. 
Alle laglederne må skrive rapport om hva de har opplevd 
samme dag og dette skal gjøres på et skjema på kontoret. 
Alle må ha info-foldere i bilen til utdeling til personer ved 
Glitre. 
Lage magnetmerke med info om at kjøretillatelse er 
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nødvendig innenfor bommen: Hans Olav 
Fiskestell er på oppdrag for Statskog og Glitrevannverket når 
vi er på innsiden av bommene. 

6 

Tynnefiske: 
Vrangen/Løken og Garsjø blir tappet ned i 2023. Laget 
planlegger fjerning av søppel på avdekket sjøbunn med 
søppelsekker og bortkjøring av søppel v/Lier kommune. 
Rognslurping i Dypingen. 
Rusefiske i Guritjern. Noen av rusene skal få ny glidelås. 
Rusefiske i Lelangen. 
Rusefiske og rognslurping Vrangla. 
Sandungen mangler 20 ruser. Siden Garsjø og 
Løken/Vrangen ikke vil bli tynnefisket i år, vil det være nok 
ruser. 
Vi får ikke kjøpt flere teiner og gamle teiner som går i 
stykker må repareres. 

 

 

7 

Tynnefiske av sik i Glitre: 
Glitrerapporten: sannsynligvis 2 stammer med sik i Glitre: en 
er pelagisk og en lever i de dypeste delene av vannet. 
Siken spiser i stor grad maten til ørreten som har lav K-
faktor. 
Rapporten anbefaler tynnefiske av sik med 800 kg det første 
året og 400 kg det andre året. 
Vi vil utføre tynnefiske av sik i fra 10. til 30. juni. 
Sikfisket skal foregå nær Gørbuvika. 
Vi vil bruke el-motor, flytetau og følgende flytegarn: 
2x25m, 45 mm, 6 m dybde 
50m, 39 m, 6 m dybde 
I tillegg vil vi kjøpe et bunngarn: 
25 m, 36 mm 
Utstyret vil bli kjøpt i god tid før tynnefisket starter. 
Garna skal tømmes for fisk daglig, men ikke tas opp. 
Fisken vil bli lagt på is og levert til Hansens røkeri neste dag. 
I helgene må fisken lagres på is og leveres mandag morgen.  
Fisken skal ikke kastes. 
Båten skal stå på Dammen hos Truls om natta. 
3 mann i båten 
Meld fra til Truls hvis du er interessert. 
Ekkolodd vil være tilgjengelig under fisket. 
Værforbehold ved sterk vind, regn og tordenvær. 

 

 

9 

Prøvefiske i Vrangla i september: 
Vi ønsker å bruke Jørn Enerud til å lede prøvefisket, men vi 
har ikke fått finansiering. Fylkeskommunen har ansvar for 
innlandsfiske, men ikke penger til å støtte det. 
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Vi trenger å skrive en søknad hvor vi oppgir vår timepris og 
antall timer. 
Vi kan utføre et enkelt prøvefiske i egen regi av Erik 
Steenberk Jonassen 

10 

Stamfisket vil starte 10. oktober. Ved nok vannføring kan vi 
starte fisket i innløpsbekken til Vrangla. Vi trenger en og en 
halv liter rogn. 

 
 

11 

Borgar Pedersen har gitt tilbakemelding til Terik Technology 
AS om at sonden er vanskelig å bruke da den må holdes på 
en ubekvem måte. 

 
 

12 

Yngeltelling og bekkerestaurering utføres for å minke 
behovet for settefisk i Glitre. 
Prøvefiskerapportene for Glitre fra 2010 og 2021 har vist at 
behovet for settefisk i Glitre har minket. 

 

 

13 

Vi fortsetter med planene for å fjerne rør/vandringshinder i 
Dypingbekken og Jøssjøbekken. 

 
 

Vi trenger å bygge en fisketrapp i en av innløpsbekkene til 
Lelangen. 

 
 

Send søknad til Statskog om åpning av innløpsbekk til 
Langvann. 

Erik 
 

14 
Send mail til VestfoldLab etter påske om når 
vannprøveflaskene ankommer. John  

15 

Send brev til Statsforvalteren i Oslo og Viken og be om at 
årlig kalking av Tjuvtjern, Goliaten, Tverråsvann, 
Myrdammen, Vakkertjern og Ytre Langvann blir en 
permanent ordning. 

John 

 

16 

Edelkreps er på rødlista og den må tas vare på ved 
nedtapping av Garsjø ved utsetting av krepsehus. 
Borgar Pedersen var i møte med Einar Røed i Lier kommune 
og Elin Hønsi – damansvarlig i Buskerud angående å bevare 
krepsebestanden i Garsjø ved nedtapping og 
damvedlikehold. Vi fikk forespørsel om å bistå i arbeidet. 

 

 

Det er ikke satt av penger til å fjerne vandringshinder i 
Garsjø og Løken.   

17 

Dugnader for Statskog: 
Lelangshytta er utsatt. 
Gapahuken ved Garsjø må beises. 
Noen plakater er fjernet fra hytta på Gjevlekollen. 
Steinbordet ved gapahuken ved Garsjø er ødelagt på grunn 
av bålbrenning. 

 

 

18 

Vi trenger større plass på Sjåstad og vi ønsker å kjøpe en 40 
fot eller to 20 fot konteinere. Den konteineren vi har må 
flyttes mot anlegget til Lierelva fiskeforening. Vi ønsker å 
plassere den nye konteineren ved siden av den andre, men 
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med et mellomrom. 
Kan konteineren flyttes med kran? 
Dofa ba om leie for konteineren, men vår avtale med 
Statskog gjør at vi slipper det. 

19 

Konferansen «Naturen på Vippepunktet» på Lier kulturhus 
Vi trenger flere vakter og Truls skal ringe til medlemmene 
for å verve flere. 

 
 

20 Budsjettet ble gjennomgått.   

21 

Alle har fått utdelt et hefte om ål og alle oppfordres til å lese 
det. Ved fortsatt interesse kan medlemmene sende en 
melding til Truls om at de ønsker å bidra til åleprosjektet. 

 
 

22 

Robert Sørli fikk et glass merket Drammens sportsfiskere av 
Truls Hafslund som takk for god innsats med Vrangenhytta, 
Lelangenhytta, m.m. 

 
 

23 Årsberetninger fra Fiskestell og Vannmiljøutvalget er delt ut.   

    
 

 

 


